
 

 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 13. 12. 2022 

 

 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písemné 

doručení Vyřizuje 
Termín  
splnění Poznámka 

9-1/21 Mgr. Šnajdr 
K požadavkům Sparty pro převodu bazénu. 

 
písemně Mgr. L. Seifert 29.12.2022 - 

9-2/21 Mgr. Šnajdr 

Jak bude řešen provoz bazénu a plovárny od srpna do 
konce roku 2023. 

 

písemně Mgr. L. Seifert 29.12.2022 - 

9-3/21 Mgr. Šnajdr 

Jak bude zajištěna plavecká výuka škol z KH a ORP 
v případě uzavření bazénu. 

 

písemně Mgr. L. Seifert 29.12.2022 - 

9-4/21 Mgr. Šnajdr Bude rada opět projednávat návrh k Re-use Nádražní 211 písemně Mgr. L. Seifert 29.12.2022  
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Váš dopis ZN.: Připomínka č. 9–1,2,3,4/22  

Vážený pan 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr 
 

email: snajdr.v@seznam.cz 

 

 
 

Ze dne: 13. 12. 2022 

Vyřizuje: Mgr. Lukáš Seifert 
Tel.: 327 710 100 

E-mail: seifert@mu.kutnahora.cz 

Datum: 19.  12. 2022 

 

 

 

Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 13. 12. 2022 

 
 
 
Vážený pane magistře, 
 
v reakci na Vaše dotazy vznesené na jednání zastupitelstva města dne 13. 12. 2022, 
zasílám písemné vyjádření:  
 
1) Jaké jsou v současné době požadavky Sparty na převod bazénu a jak se liší od 
předjednaných v minulém období? 

- Konkrétní podmínky jsou součástí řešení, přičemž panuje shoda nad rámcovými 
body dohody navazující na práci z minulého období. V rámci vedení TJ SPARTA Kutná 
Hora, z.s. došlo ke změnám, a s novým vedením probíhá konstruktivní jednání. Ze 
strany TJ Sparta došlo k ocenění kroků, které město začalo podnikat s cílem 
rekonstrukce plaveckého bazénu. Oproti předchozím jednáním se v rámci budoucí 
podpory akcentuje zejména podpora plaveckých sportů. 

 

2) Jak bude řešen provoz bazénu a plovárny cca od srpna do konce roku? 

- Zajištění provozu na druhé pololetí je předmětem jednání, přičemž více informací 
vyplyne z posudků stavu a možných řešení plaveckého bazénu a venkovní plovárny. 
Práce na těchto materiálech budou zahájeny nejpozději na začátku roku 2023. 
V současnosti město nedisponuje dostatkem objektivních informací k tomu, aby padlo 
rozhodnutí. 

 

3) Pokud dojde k uzavření bazénu, kvůli rekonstrukci, jak bude zajištěna plavecká 
výuka škol z KH a ORP a jakým způsobem bude zajištěna činnost plaveckého oddílu 
s cca 100 dětmi?  

- V případě uzavření bazénu z důvodu rekonstrukce budou plavecké sporty 
zajištěny po dohodě s TJ Sparta Kutná Hora za podpory města Kutná Hora. Plaveckou 
výuku městských škol, ale i dalších z ORP hodlá město řešit koordinovaně za navázání 
dohod se zařízeními disponujícími potřebnou kapacitou v okolních městech. O míře 
intenzity a délce období není nyní rozhodnuto z důvodu neznalosti reálného stavu 
bazénu a informací o případné etapizaci oprav. V případě, že by bylo možné rekonstrukci 
etapizovat a nedošlo by k uzavření na delší období, například 24 a více měsíců, bylo by 



možné situaci řešit i prostřednictvím dočasných změn vzdělávacích programů a 
směřování plaveckého výcviku do pozdějších ročníků tam, kde by to bylo možné. 

 

4) Re-use Nádražní 211- Bude rada opět projednávat tento návrh, který minulá rada 
neodsouhlasila, ale zdůvodnila, že je třeba dopracovat? A případně v jakém termínu? 

- Návrh na zřízení Re-use centra na adrese Nádražní 211 nebyl k měsíci prosinci 
diskutován. Starosta města navrhne jednání s iniciátory záměru v průběhu druhé 
poloviny ledna. 

 
 
 
 

S pozdravem  
 

 

 

 

 

 

Mgr. Lukáš Seifert, v. r. 
starosta města  
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